



## Product Description

The EvacMAT is designed to aid in the evacuation of non-ambulant persons from child to adult, whether bedbound, sitting or collapsed, in premises where space is limited, congested hospital wards and buildings with narrow corridors or single width fire doors and fire escapes. Premises that are too narrow to allow the movement of the person on either a bed or mattress, such as nursing homes, hospitals, airplanes, trains, pubs, clubs, schools and hotels in the event of a fire or similar emergency. The EvacMAT is designed to evacuate vertically both up and down staircases when lifts cannot be accessed in an emergency.

*L'EvacMAT est conçu pour aider à l'évacuation des personnes non ambulantes de l'enfant à l'adulte, qu'il soit alité, assis ou effondré, dans des locaux où l'espace est limité, des salles d'hôpitaux et des bâtiments encombrés avec des couloirs étroits ou des portes coupe-feu à simple largeur et des escaliers coupe-feu. Locaux trop étroits pour permettre le mouvement de la personne sur un lit ou un matelas, tels que maisons de repos, hôpitaux, avions, trains, pubs, clubs, écoles et hôtels en cas d'incendie ou d'urgence similaire. L'EvacMAT est conçu pour évacuer verticalement les escaliers de haut en bas lorsque les ascenseurs ne sont pas accessibles en cas d'urgence.*

The EvacMAT has a durable plastic base that allows it to move easily over nearly all types of internal floor surfaces and is robust enough to ensure patients can be moved to a safe distance over any external surfaces. The heavy-duty, Flame Retardant PVC upper is hard wearing and cleanable, an insulating 10mm layer of ALV30 foam padding between the plastic base and PVC upper ensures patient comfort. Available with optional Blizzard "Reflexcell" thermal blanket for additional protection from the elements or just to maintain patient dignity. Operator comfort and safety is ensured with the "soft touch" Hi Visibility yellow ergonomic pull straps accommodating up to 4 or more operatives. Colour coded securing cross straps with manual handling loops for repositioning and adjustable patient friendly plastic buckles. The integral foot pocket also stores the folded and rolled up EvacMAT in a compact position ready for immediate deployment in an emergency.

*L'EvacMAT a une base en plastique durable qui lui permet de se déplacer facilement sur presque tous les types de surfaces de plancher internes et est suffisamment robuste pour garantir que les patients peuvent être déplacés à une distance de sécurité sur toutes les surfaces externes. La tige en PVC ignifuge robuste est résistante et nettoyable, une couche isolante de 10 mm de rembourrage en mousse ALV30 entre la base en plastique et la tige en PVC assure le confort du patient. Disponible avec une couverture thermique Blizzard «Reflexcell» en option pour une protection supplémentaire contre les éléments ou tout simplement pour maintenir la dignité du patient. Le confort et la sécurité de l'opérateur sont assurés grâce aux sangles de traction ergonomiques jaunes «soft touch» Hi Visibility pouvant accueillir jusqu'à 4 opérateurs ou plus. Sangles croisées de sécurité à code de couleur avec boucles de manipulation*

manuelle pour le repositionnement et boucles en plastique réglables adaptées aux patients. La poche de pied intégrée stocke également l'EvacMAT plié et enroulé dans une position compacte, prêt pour un déploiement immédiat en cas d'urgence.

## **Features**

- Wipe clean wall mounted storage.
- Durable hard plastic base to move easily over nearly all types of floor surface.
- Wipe clean Flame Retardant PVC construction.
- 10mm of ALV30 foam padding.
- Hi Visibility, Ergonomic, soft touch yellow pulling straps.
- 3 x Colour coded soft touch securing cross straps.
- 6 x side hand loops for vertical and horizontal repositioning.
- Ergonomically shaped plastic buckles for patient comfort.
- Foot pocket that also acts as an integral storage solution.
- Individual product serial number.
- Supplied with written product user guide and onsite training packages if requested.
- Optional Blizzard thermal blanket for patient comfort and dignity.

## **Specifications**

Packed size:	40cm x 25cm x 25cm weight: 3kg
Deployed size:	193cm x 127cm x 1.5cm
Safety tested to:	300kg
Working Load Limit (WLL):	150kg
Material Construction:	P300 Plastic base, heavy-duty Flame-Retardant PVC upper, ALV30 foam pad, 50mm Hi Viz Yellow pulling webbings, 50mm coloured webbing securing straps with heavy duty Acetal trident buckles.
Country of Origin:	Manufactured in United Kingdom.
Conforming Standard:	 CA 015788 (MHRA)

## **Additional information:**

**Contact:** [info@jolysignal.be](mailto:info@jolysignal.be)

**Visit:** [EVACMAT](#)



Tél. : +32(0)470/540.185 - Fax : +32(0)65/632.054  
Rue de Carochette, 3 A (B)7380 BAISIEUX